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Sammanfattning 
Under	året	har	Donna	22/23	genomför	de	event	som	Donna	traditionsenligt	håller;	dvs.	hållit	i	
intro@ika	för	alla	nyintagna	Donnor	och	deltagit	på	nolle-p,	anordnat	Kräftis,	Höstsittningen,	
inskifte,	patetevent	och	vårevent,	samt	Stora	Dam,	Rosa	Oktober	och	Stilett	som	vi	anordnade	
tillsammans	med	de	andra	damföreningarna	på	LiU.	Donna	var	också	med	och	för	första	gången	
höll	i	en	pub	på	nolle-p	tillsammans	med	STABEN,	vilket	var	uppskattat	och	förhoppningsvis	kan	
bli	något	som	Donna	gör	varje	år.	Vi	har	också	anordnat	lite	mindre	event	tillsammans	själva	och	
tillsammans	med	andra	föreningar,	som	bug	med	AktU	och	ett	event	med	Forte!,	samt	haft	två	
kvällsevent	och	en	lunchföreläsning	med	företag.	Till	sist	så	har	vi	också	varit	delaktiga	i	olika	
event	på	sektionen,	som	gått	på	sektionsaktivas,	varit	med	i	julkalendern	mm.			

Intro,ika	
Intro@ikat	för	alla	nyintagna	Donnor	gick	väldigt	bra.	Det	kom	mellan	25-30	personer,	vilket	
betydde	att	nästan	alla	nyintagna	tjejer	och	icke-binära	kom	på	vårat	intro@ika,	vilket	vi	såg	som	
speciellt	lyckat.	Vi	bjöd	på	@ika	och	lekte	lite	”lära	känna”-lekar,	vilket	vi	har	hört	var	uppskattat	
av	de	som	var	där.	Under	pendemin	så	blev	intro@ikat	inte	av	på	samma	sätt	som	det	brukar,	så	vi	
anordnade	vårt	intro@ika	utan	så	mycket	att	gå	på.	Dock	tycker	jag	som	sagt	att	det	blev	lyckat,	
och	jag	tror	att	kommande	års	Donna	kommer	att	kunna	bygga	vidare	på	det	som	vi	gjorde	förra	
året	och	göra	det	ännu	bättre.		

Donna	pub.		
För	första	gången	så	anordnade	Donna	en	pub	under	nolle-p	tillsammans	med	STABEN.	Det	var	
då	STABEN	som	stod	för	bokning	och	budget,	medan	vi	i	Donna	var	där	och	jobbade	under	
pubens	gång	samt	med	städningen.	Det	var	många	Nollan	som	kom,	och	jag	skulle	säga	att	
eventet	var	väldigt	lyckat.		

Kräftis 
Krä$is var också e/ lyckat event. Som föregående år så höll Ericsson i en fördrink utomhus, och sedan 
gick alla ?ll gasquen där vi hade si/ningen. Vi hade plats för ca. 60 personer och alla de platserna blev 
tagna, vilket jag också ser som lyckat. Vi hade underhållning från olika utsko/, vilket jag tror 
uppska/ades av alla som närvarade. Vi lagade all mat själva i gasquen, vilket också gick bra.  

Rosa	Oktober 
Vi anordnade Rosa Oktober ?llsammans med Yve/e, Tingeling, Systerskapet och Emma. Under en 
vecka i oktober så stod vi i Collo varje dag och sålde märken, bjöd på fika och samlade in pengar ?ll 
Rosa Bandet. Vi anordnade också en pub på [hg] där vi också samlade in pengar. På det stora hela 
skulle jag säga a/ eventet var väldigt lyckat, då vi lyckades samla ihop över 50 000kr a/ donera ?ll 
Rosa Bandet. Det var också första gången som vi arbetade ?llsammans med de andra 
damföreningarna, vilket var väldigt roligt och givande.  

Höstsittningen 



Som föregående år så anordnade vi höstsi/ningen på KK. Ca. 75 personer kom. Höstsi/ningen gick på 
det stora hela bra, fast det blev lite krångel och stress för oss i Donna, mest på grund av a/ KK var 
sena och de som jobbade på KK var stressade och hade väldigt dålig kommunika?on med oss. Det 
blev också problem med prylsponsen som företaget som sponsade si/ningen hade tagit med sig, 
men det löste sig. På det stora hela tror jag ändå a/ gästerna på si/ningen hade det trevligt, fast 
många av oss i Donna tyckte som sagt a/ det var stressigt pga. dålig kommunika?on med KK.  

Stora	Dam 
Vi anordnade Stora Dam, som är en si/ning, ?llsammans med Yve/e, Systerskapet och Tingeling på 
KK. Eventet gick väldigt bra och det var många som kom, både på si/ningen och e$ersläppet som 
man fick stämpel ?ll på si/ningen.  

Stilettracet 
S?le/ gick väldigt bra. Vi anordnade S?le/ ?llsammans med Yve/e, Emma, Systerskapet och 
Tingeling, då vi höll i själva s?le/racet samt en fulvinsrunda e$eråt. Vi gav även ut förköp ?ll 
Utekravallen ?ll de som hade lag på s?le/, och för det så jobbade vi åt CM med a/ rigga upp och ned 
UK. Alla lag som vi hade ?ll tävlingen blev slutsålda. Event gick väldigt bra med väldigt få problem.  

Inskifte	och	patetevent 
Vi anordnade inski$e och patetevent sam?digt, då Donna 23/24 och våra pateter först fick gå en 
fulvinsrunda, och sedan samlades alla på Vallamassivet för a/ leka lekar, äta mat och hänga. Alla i 
Donna 23/24 och många pateter kom, så jag skulle säga a/ det också var lyckat.  

Vårevent 
Som vårevent anordnade vi en brunch under tenta-p. Vi köpte in frallor, bullar, kaffe och juice, och 
bjöd på det i e/ rum i sh. Jag skulle säga a/ det var uppska/at av de som kom som en paus under 
tenta-p, och tycker a/ det var e/ lyckat event.  

  


